

No. 35309

**International Bank for Reconstruction and Development
and
Romania**

Guarautee Agreement (Telecommunicatiou Reform and Privatizatiou Support Project) betweeu Romania and the Iuternational Bank for Reconoustruction and Development (witb General Couditiou Applicabile to Loan and Guarautee Agreemente for Siugle Currency Loane dated 30 May 1995). Washiugton, 29 May 1998

Entry into force: 21 September 1998 by notification

Authetic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: *International Bank for Reconstruction and Development, 30 November 1998*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Banque internationale pour la reconstruction et le
développement
et
Roumanie**

Accord de garautie (Projet d'aide à la privatisiou et à la réforme des télécommuications) entre la Roumaie et la Banque iuternationale pour la reconstruction et le développement (avec Couditiou généralee applicabilee aux accorde de prêt et de garautie pour lee prêt de circulation particulière eu date du 30 mai 1995). Washington, 29 mai 1998

Eutrée en vigueur : 21 septembre 1998 par notification

Texte autheticque : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Banque internationale pour la reconstruction et le développement, 30 novembre 1998*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

